

Date: 27 July 2021

Ref.: CB/QSE/CA/MTA/344/fg-21

التاريخ: 27 يوليو 2021 الإشارة: CB/QSE/CA/MTA/344/fg-21

Mr. Nasser Abdullah Abdulghani Director of Market Operations & Control Qatar Exchange Doha - Qatar السيد الفاضل/ ناصر عبدالله عبدالغني المحترم،،، مدير إدارة عمليّات السوق والمراقبة بورصة قطر الدوحة - قطر

Dear Sir,

تحية طيبة وبعد،،،

We enclose herewith the following announcement related to:

يسرّنا أن نرفق طيه الإعلان المتعلّق بالموضوع أدناه:

"Commercial Bank recommends to Hold EGM to Increase the Foreign Ownership Threshold to 100%"

"البنك التجاري يوصى بعقد جمعية عمومية غير عادية لزيادة نسبة التملك الأجنبى الى 100%

Thank you.

لكم منا جزيل الشكر.

Yours sincerely,

وتفضلوا بقبول فائق الاحترام والتقدير،،،

Joseph Abraham Group Chief Executive Officer

تأسست في ١٠ أبريل ١٩٧٥، رأس الوال المحفوع ٤٠٤٧،٢٥٣،٧٥٠ ريال قطري

البنك التجاري (ش.م.ع.ق) يعلن عن التوصية بعقد جمعية عمومية غير عادية لزيادة نسبة التملك الأجنبي الى 100%

أعلن مجلس إدارة البنك التجاري في الاجتماع المنعقد في تاريخ 27 يوليو 2021 عن إتخاذ قرار تبعاً للقوانين والقرارات المنظمة لتملك المستثمرين الأجانب في رأس مال الشركات المساهمة العامة برفع توصية للمساهمين لانعقاد جمعية عامة غير عادية يحدد موعدها لاحقاً لاتخاذ قرار بشأن تعديل النظام الأساسي للبنك لزيادة نسبة تملك الأجنبي إلى 100%، مع مراعاة موافقة الجهات المختصة والجمعية العمومية غير العادية.

The Commercial Bank (P.S.Q.C.) Announces

The Recommendation to Hold EGM to Increase the Foreign Ownership Threshold to 100%

The Board of Directors of the Bank decided, during the meeting held on July 27th 2021, in accordance with the laws and decisions applicable to foreign investment ownership in Qatar shareholding companies, to make a recommendation to the shareholders to hold an extraordinary general assembly, on a day and time to be announced at a later stage, in order to amend the Articles of Association of the Bank to increase the foreign ownership threshold to 100%, subject to the approval of the concerned authorities and the extraordinary general assembly.